
Title (en)
Centrifugal machine with opposing rotation impellers.

Title (de)
Kreiselmaschine mit gegenläufigen Laufrädern und Verwendung der Kreiselmaschine.

Title (fr)
Machine centrifuge à roues à aubes contrarotives.

Publication
EP 0348342 A1 19891227 (DE)

Application
EP 89810319 A 19890428

Priority
CH 241588 A 19880623

Abstract (en)
The centrifugal machine (1) has opposed bladed wheels (11, 12) and is designed as an opposed-motion, multi-stage, radial turbomachine,
preferably as a radial flow compressor. The blade rings (111, 112, 121, 122) of the two opposed bladed wheels (11, 12) are arranged in inter-
engaging fashion. Centrifugal machines of this kind (1) are suitable for conveying multi-phase mixtures, especially liquid-gas mixtures. <IMAGE>

Abstract (de)
Die Kreiselmaschine (1) weist gegenläufige Laufräder (11, 12) auf und ist als gegenläufige, mehrstufige, radiale Turbomaschine, vorzugsweise
als Radialverdichter, ausgebildet. Die Schaufelkränze (111, 112, 121, 122) der beiden gegenläufigen Laufräder (11, 12) sind ineinandergreifend
angeordnet. Derartige Kreiselmaschinen (1) eignen sich für das Fördern von Mehrphasengemischen, insbesondere Flüssigkeits-Gasgemischen.
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